

## 《单词百科:influent是什么意思?influent怎么发音?influent的解释和用法》

英语单词influent是什么意思?influent怎么读?influent怎么发音?简答网为您整理了influent的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



### influent怎么读

influent的读音: ['ɪ nflu ə nt]

### influent的意思

- 1、adj.流入的;
- 2、n.支流;

### influent的相关词组

- 1、influent flow 渗透;
- 2、influent side 进料的一侧;

- 3、influent river 地下水补给河;
- 4、influent stream 入渗河流;
- 5、influent gradient [医]流入液梯度;
- 6、influent impounded body 补给地下水的水体;

## influent的双语例句

1、It was most advantageous to the coagulation that made the raw influent wastewater acidify 20 hours.

对猪场废水酸化20h对混凝最为有利.

2、Investigators financial conflict of interest in clinical research may negatively influent clinical trials.

研究者的经济利益冲突对医学临床试验可能会产生消极影响.

3、Effect of influent composition on membrane fouling in membrane bioreactors was investigated.

研究了膜生物反应器中进水组成对膜污染的影响.

4、There are substrata competition between the heterotrophic denitrification bacteria and ANAMMOX bacteria when organics the influent.

厌氧氨氧化污泥中存在着异养反硝化菌,有机物的存在会导致其与厌氧氨氧化菌之间的基质竞争.

5、This shows that two science departments are interdependent and influent each other.

这说明,这两个科学部门是相互依赖、互影响的.

6、Majority people believe she is the most influent member of the committees.

她被大多数人认为是委员会里最具影响力的成员.

7、This paper researches the influent a of Ti to nodular iron pipe property.

研究了钛对球墨铸铁管性能的影响.

8、The aneuploidy and SPF index are also the important factors which can influent the prognosis.

异倍体的出现以及SPF值是影响预后的重要因素.

9、This paper provides some factor to influent electric reducing reaction of organic substance.

介绍了影响有机电还原的因素.

10、Medical charge is an influent factor of medical providers and customers relationship.

医疗收费直接影响着医患关系.

11、Now, the precise analytical of tectonic stress can't be given due to many fuzzy influent factors.

目前构造应力作用研究还不能给出精确的解析解,其影响因素很多是模糊的.

12、Human motion is popular indoors and may influent the variables in indoor environment significantly.

人体运动普遍存在于室内空间,对室内环境中各参数有明显的影响.

13、The influence of internal recycle ratio and influent loads on biological nitrogen removal was discussed.

结果考察工艺的启动挂膜性能以及硝化液回流比和进水负荷对脱氮效果的影响.

14、HMI, age and species of animal were the major influent factors of VFT.

心脏质量指数、动物周龄和种类是影响心室颤动阈值的主要因素( $P < 0.001$ ).

15、What other writers has been the most influent for your own development?

还有什么其他的作家一直是影响自己的发展?

以上是简答网为您整理的influent怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于influe

nt的用法、influent的释义、in

fluent的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/influent>

